

ស្នើសុំឱ្យម្ចាស់អាជីវកម្មទាំងអស់ជួយសហការដល់សិក្ខាកាមដើម្បីស្នើសុំប្រាក់ជំនួយក្នុងការឈប់សម្រាកពីការងារដោយសារជំងឺរីករាលដាលកូវីដ-១៩

លក្ខខណ្ឌការស្នើសុំប្រាក់ជំនួយការឈប់សម្រាកពីការងារដោយសារជំងឺរីករាលដាលកូវីដ-១៩

លក្ខខណ្ឌសំខាន់ៗចំពោះអ្នកដែលទទួលបានប្រាក់ឈ្នួលចំនួន៨០% មុនពេលឈប់សម្រាកពីការងារ (ប្រាក់ប្រចាំថ្ងៃមិនលើស ១១,០០០ យ៉េន) ហើយអ្នកដែលអាចស្នើសុំទទួលបានប្រាក់ជំនួយមានលក្ខខណ្ឌដូចខាងក្រោម៖

- ① ចំពោះសិក្ខាកាមដែលធ្វើការនៅក្រុមហ៊ុនឧតុនិងមធ្យមហើយត្រូវបានបិទក្រុមហ៊ុនដោយម្ចាស់អាជីវកម្មទទួលបានដល់ដំណាច់ការងារក្នុងមេរោគកូវីដ-១៩នៅចន្លោះពីថ្ងៃទី១ ខែមេសា រហូតដល់ថ្ងៃទី៣១ ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០២០។
- ② ចំពោះអ្នកដែលមិនទទួលបានប្រាក់ឈ្នួលឬប្រាក់ជំនួយពេលឈប់សម្រាកពីការងារ (ប្រាក់ជំនួយពេលឈប់សម្រាក)។

ស្នើសុំឱ្យម្ចាស់អាជីវកម្មទាំងអស់ជួយសហការ ការសរសេរ « សិខិតបញ្ជាក់ការស្នើសុំ »

នៅពេលដែលសិក្ខាកាមដាក់ពាក្យស្នើសុំប្រាក់ជំនួយពេលឈប់សម្រាកពីការងារត្រូវមាន « សិខិតបញ្ជាក់ការស្នើសុំ » នឹងភ្ជាប់ជាមួយឯកសារបញ្ជាក់អំពីការឈប់សម្រាកពីការងារ។ ដើម្បីអោយសិក្ខាកាមអាចទទួលបានប្រាក់ជំនួយនេះដោយរលូនសូមម្ចាស់អាជីវកម្មសហការជួយបំពេញ « សិខិតបញ្ជាក់ការស្នើសុំ » ផង។

« ចំណុចសំខាន់ »

- ចំពោះការបំពេញសិខិតបញ្ជាក់ការស្នើសុំ (ប្រាប់ពិនិត្យបញ្ជាក់អំពីការឈប់សម្រាកពីការងារ **យោងតាមច្បាប់មាត្រាទី២៦ គឺមិនបានកំណត់នៃការស្នើសុំប្រាក់ជំនួយពេលឈប់សម្រាកការងារឡើយ**)
 - ដើម្បីដាក់ពាក្យស្នើសុំត្រូវមាន **កាតលេខធានារ៉ាប់រងការងារ** ។ ការលើកលែងចំពោះអាជីវកម្មផ្នែកកសិកម្ម (ប្រសិនបើម្ចាស់អាជីវកម្មទទួលបានសិក្ខាកាមមកធ្វើការម្នាក់ក៏ដោយគឺមិនចាំបាច់ចុះបញ្ជីធ្វើកាតលេខធានារ៉ាប់រងការងារនោះទេ។
 - ប្រសិនបើសិក្ខាកាមត្រូវបានបញ្ឈប់ការងារដោយមូលហេតុចង់ស្នើសុំប្រាក់ជំនួយនោះសិក្ខាកាមត្រូវបានបណ្តេញចេញឬព្យួរការងារឬលក្ខខណ្ឌការងារត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរដោយមានគុណវិបត្តិណាមួយវាអាចនឹងក្លាយជាអំពើមិនត្រឹមត្រូវតាមច្បាប់កិច្ចសន្យាការងារ។ លើសពីនេះទៀតការបញ្ឈប់ឬប្រើសិក្ខាកាមហួសពីសមត្ថភាពឬបទពិសោធន៍ដោយគ្មានហេតុផលហើយមិនអោយធ្វើការងារដែលអាចធ្វើបាននោះម្ចាស់អាជីវកម្មអាចជាប់ចោទពីបទប្រើអំពើហិង្សាទៅលើសិក្ខាកាមបាន។

ជូនចំពោះសិក្ខាកាមទាំងអស់ - ការមានបញ្ហានៅកន្លែងធ្វើការទាក់ទងការដាក់ពាក្យស្នើសុំប្រាក់ជំនួយ -

ប្រសិនបើអ្នកមានបញ្ហានៅកន្លែងធ្វើការដូចជាការបញ្ឈប់ការងារឬព្យួរការងារទាក់ទងនឹងការស្នើសុំប្រាក់ជំនួយសូមទាក់ទងមកមជ្ឈមណ្ឌលពិភាក្សាការងារទូទៅ។

មជ្ឈមណ្ឌលពិភាក្សាការងារនិងការិយាល័យរក្សាកិច្ចការងារមានទីតាំងតាមបណ្តាខេត្តនៅទូទាំងប្រទេសហើយអាចពិភាក្សាបញ្ហាការងារ គ្រប់វិស័យដូចជាការបញ្ឈប់ការងារព្យួរការងារ ផ្តល់ប្រាក់ឈ្នួលទាបនឹងការគំរាមកំហែង ផ្សេងៗ គឺមជ្ឈមណ្ឌលមានទទួលបានការពិគ្រោះយោបល់ គ្រប់ពេលវេលា។

សម្រាប់ការស្នើសុំប្រាក់ជំនួយសូមទំនាក់ទំនងព័ត៌មានខាងក្រោម

■ ទូរស័ព្ទទំនាក់ទំនងរបស់ក្រសួងសុខាភិបាល

ការស្នើសុំប្រាក់ជំនួយចំពោះអ្នកដែលបញ្ឈប់ការងារដោយសារការឆ្លងរីករាលដាលកូវីដ-១៩របស់ក្រសួងសុខាភិបាល
ទូរស័ព្ទលេខ ០១២០-២២១-២៧៦ ចំនួន~សុក្រ ៨ : ១០~២០ : ០០ / សេរីអាទិភ្នាក់ងារ ៨ : ១០ ~ ១៧ : ១៥

លើសពីនេះសំណួរនិងចម្លើយអំពីការស្នើសុំប្រាក់ជំនួយនឹងការដាក់ពាក្យស្នើសុំសូមចូលមើលគេហទំព័ររបស់ក្រសួងសុខាភិបាល។

<https://www.mhlw.go.jp/stf/kyugyoshienkin.html>



ជូនដំណឹងស្តីពីប្រាក់ជំនួយការឈប់សម្រាកពីការងារដោយសារតែជំងឺកូវីដ១៩ និង «ការប្រាថ្នាបង់ការងារ»

ការគាំទ្រប្រាក់ជំនួយការឈប់សម្រាកពីការងារដោយសារតែការប្រាថ្នាបង់ការងារ គឺដោយសារតែមានផលប៉ះពាល់ពីការកើនឡើងនៃ អ្នកឆ្លងកូវីដ១៩ ហើយកម្មករកម្មករិនីត្រូវបានសំរាកពីការងារ។

ប្រាក់ជំនួយការឈប់សម្រាកពីការងារគឺត្រូវបានបង្កើតឡើងដោយសារតែការប្រាថ្នាបង់ការងារ និងការគ្រប់គ្រងរួមគ្នាហើយ។ ចំពោះ «លិខិតបញ្ជាក់ការស្នើសុំ» គឺម្ចាស់អាជីវកម្មនឹងផ្តល់អោយប្រសិនបើកម្មករត្រូវបានបញ្ជាក់ពីការ បញ្ឈប់ពីការងារដោយមិនចាំបាច់បញ្ជាក់ពីកិច្ចសន្យាការងារនោះឡើយ។

(ចំណាំ) **ឧទាហរណ៍ ប្រសិនបើមានករណីបិតទ្វារអាគារនិងកន្លែងលក់ទំនិញផ្សេងៗដោយសារតែមានអ្នកឆ្លងជំងឺកូវីដ១៩ ឬបានចូល ទិញប្រាក់ប្រាក់ចូលទៅក្នុងអាគារ និងបរិយាកាសនៅទីនោះមានការប្រែប្រួលផងនោះ ម្ចាស់អាជីវកម្មមានអាចផ្អាកការងារកម្មករប្រាក់**

អំពីកាលវិភាគការងារប្រចាំថ្ងៃ ការចុះឈ្មោះតាមទម្រង់របស់កម្មករបុគ្គលិកនីមួយៗ

សំរាប់អ្នកដែលត្រូវបញ្ឈប់ការងារ សូមរៀបចំលិខិតបញ្ជាក់ការទាមទារប្រាក់សំណងជាមុនសិនបន្ទាប់ពីម្ចាស់អាជីវកម្មបានផ្អាកការងារ ហើយក្នុងកំឡុងពេលដាក់ពាក្យសុំដោយផ្អែកលើស្ថានភាពជាក់ស្តែងនៃការងារមុនពេលឈប់សម្រាកនិងករណីដូចខាងក្រោម។ ប្រសិនបើ អ្នកធ្វើដូច្នោះអ្នកនឹងមានសិទ្ធិទទួលបានការឈប់សម្រាកនិងប្រាក់ជំនួយការឈប់សម្រាកពីការងារផងដែរ។
លើសពីនេះទៀតទោះបីជាការពិតនៃការឈប់សម្រាកមិនអាចត្រូវបានបញ្ជាក់នៅ «លិខិតបញ្ជាក់ការស្នើសុំ» ក៏ដោយករណីដូចខាង ក្រោមនឹងត្រូវបានចាត់ទុកជាការឈប់សម្រាកដែលបានទទួលការបង់ប្រាក់ដោយមូលនិធិគាំទ្រការឈប់សម្រាក។

1 ប្រសិនបើក្នុងលិខិតបញ្ជាក់ការស្នើសុំ មានបញ្ជាក់ថាធ្វើការនឹងតារាងធ្វើការប្រចាំខែមានបញ្ជាក់ច្បាស់លាស់ថា «ធ្វើការមួយស ប្រាំបីថ្ងៃ» អ្នកអាចប្រាប់នឹងពន្យល់មូលហេតុតាមរយៈប្រធានប្រាក់។

2 មុនពេលឈប់សម្រាកពីការងាររយៈពេល១ខែសូមបង្ហាញឯកសារបញ្ជាក់ប្រាក់ខែលើសពី៦ខែនឹងត្រូវបានធ្វើការងារចាប់ពី៤ថ្ងៃ ឡើងទៅឬច្រើនជាងនេះក្នុងរយៈពេលមួយខែ។លើសពីនេះទៀតក្នុងករណីប្រសិនបើម្ចាស់អាជីវកម្មមិនត្រូវបានរងផលប៉ះពាល់ នៃការឆ្លងវីរុសកូវីដ១៩នោះទេគឺវាត្រូវបានបញ្ជាក់ថាគាត់មានបំណងបន្តធ្វើការក្នុងខែដែលបានកំណត់(ទោះជាយ៉ាងណាក៏ ដោយក្រុមហ៊ុនត្រូវបានបិទគីមីនៃសេវាបញ្ជូននៃការឆ្លងវីរុសកូវីដ១៩នោះទេ) ។

ចំណាំ

- ប្រសិនបើម្ចាស់អាជីវកម្មមិនសហការក្នុងការបំពេញលិខិតបញ្ជាក់ការស្នើសុំទេសិក្ខាការអាចបំពេញលិខិតបញ្ជាក់ការស្នើសុំបាន។ ក្នុងករណីនោះការិយាល័យការងាររដ្ឋបាលខេត្តនឹងធ្វើលិខិតសុំកិច្ចសហការពីម្ចាស់អាជីវកម្ម។
- ការិយាល័យការងាររដ្ឋបាលខេត្តអាចស្នើសុំឱ្យម្ចាស់អាជីវកម្មដាក់ឯកសារដែលពាក់ព័ន្ធនៃការស្នើសុំប្រាក់ជំនួយរបស់សិក្ខាការ កម្រិតប្រាក់។

ចំពោះអ្នកដែលបានទទួលលិខិតសម្រេចទទួលប្រាក់ជំនួយ

ចំពោះអ្នកដែលទទួលបានលិខិតសម្រេចទទួលប្រាក់ជំនួយនិងមិនអាចទទួលបានប្រាក់ជំនួយក្នុងខែដែលបានកំណត់អោយស្នើសុំគីមីន អាចផ្លាស់ប្តូរការកំណត់នោះបានទេ។
ប៉ុន្តែបើសិនអ្នកបានសម្រេចមិនអាចទទួលបានប្រាក់ជំនួយដោយសារតែ «ការពិតនៃការឈប់ពីការងារ» ឬ «ការពិតអង្គហេតុនៃ ការងារ» ដែលបានបញ្ជាក់ហេតុផលដូចខាងលើអ្នកអាចដាក់ពាក្យស្នើសុំសុំផ្តល់ឡើងវិញ។ ក្នុងករណីនោះសូមកុំប្រើប្រាស់លិខិតសម្រេច មិនអាចទទួលបានប្រាក់ជំនួយប្រាក់ជាមួយឯកសារដែលត្រូវបានកំណត់សំរាប់ដាក់ពាក្យស្នើសុំ។